
 
REUNIÓ, DE DATA 22 D’ABRIL DE 2005, AMB EL SR. EUGE NI GARCÍA, 

ASSESSOR DE LA CONSELLERA D’EDUCACIÓ 
 
 
En el seu dia sol.licitàrem entrevista amb el Sr. Eugeni García i Alegre com a 
Sotsdirector de Centres Docents, encara que quan es celebrà  ja ens va rebre 
com a Assessor de la Consellera d’Educació. 
Tractàrem els aspectes més organitzatius del dictamen, concretament la 
necessitat de l’existència d’un departament didàctic de FOL en tots els centres 
que imparteixen cicles formatius i de que aquest sigui inclòs en el nou ROC. 
Entre altres arguments, li presentàrem l’estudi comparatiu de l’existència del 
departament de FOL en les diverses CCAA de l’estat. 
Quant al nou ROC,  ens comentà que de cara al futur previsibliment s’estudiarà 
una organització de centres més flexible i que tingui en compte l’autonomia dels 
mateixos, sobretot en el cas de que siguin centres que tinguin un projecte clar 
d’organització. 
Ens indicà, però, que faria arribar el nostre dictamen i petició, a les persones 
encarregades d’elaborar les instruccions d’inici de curs 2005/2006. 
Un altre punt que es tocà fou l’atribució docent del professorat de FOL. Ens 
parlà d’un enfocament més global que l’actual que possiblement es tindrà en 
compte des d’Ordenació Educativa i RRHH. 
Inicialment l’entrevista s’havia d’haver celebrat comptant amb la presència 
d’algun representant de la Direcció General de Recursos Humans, al no ser així 
es comprometé a fer-los arribar tota la documentació i continguts de 
l’entrevista. 
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